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ΣΥΝΕΔ ΔΗΜ ΣΥΜΒ ΚΑΡΔ / Μ. ΤΡΙΤΗ 19 ΑΠΡΙΛΗ 2022 /  

 

…0:10:25’…πρόεδρος Δ.Σ… (ερωτήσεις)… πάμε στην ενότητα των ερωτήσεων… 

…0:10:30’… πρόεδρος Δ.Σ….λοιπόν… ο κος Κρανιάς και ο κος Γκαβογιάννης έχουν 

ερωτήσεις… να κάνουν… δεν υπάρχει κάποιος άλλος… το λόγο έχει ο κος Κρανιάς… 

 

…0:10:43’…Κρανιάς αρχή ερωτήσεων… 

…0:10:43’…Κρανιάς… ευχαριστώ πρόεδρε… καλησπέρα και σε όλους τους 

συναδέλφους… ποια είναι τα ερωτήματα που θέλω να βάλω…δημοσιεύτηκε στον 

τύπο….(δεν είχε ήχο)… 

………………………… 

…0:11:40’…Κρανιάς ερωτήσεις για Νεράϊδα… (έως 12:40’)… 

…0:11:40’…Κρανιάς… ένα δεύτερο (ερώτημα)… το επόμενο διάστημα τα φώτα του 

παγκόσμιου τύπου… όπως λέει δημοσίευμα στον τοπικό τύπο… θα είναι στραμμένα στην 

Καρδίτσα… με αφορμή τον παγκόσμιο  ποδηλατικό γύρο… όμως… ο δήμος Καρδίτσας… 

δεν μπόρεσε… δεν κατάφερε να λύσει… απλά προβλήματα τα οποία επανέρχονται… για 

δεύτερη χρονιά… και βασανίζουν… τους κατοίκους της Νεράϊδας… μιλάω για τα 

ανεπιτήρητα… γιατί έγινε ένα σίριαλ άνευ προηγουμένου… άνευ προηγουμένου 

πραγματικά… να μην πώ για τις πεζογέφυρες…και τον δρόμο…εντάξει για το δρόμο 

Σαραντάπορα – Νεράϊδα… δημοσιεύτηκε ότι εντάσσεται στην ΤΕΡΝΑ… δεν ξέρω αν 

υπάρχει καλύτερη ενημέρωση από τον Δήμαρχο… να μας πεί αν ισχύει… για δε τις 

πεζογέφυρες… αν Δήμαρχε… περιμένουμε την ΣΑΤΑ… να βάλει προτεραιότητα ο 

πρόεδρος… τα γεφύρια… τότε ούτε η ΣΑΤΑ φτάνει… ούτε τα γεφύρια θα γίνουν ποτέ… 

μήπως πρέπει να πιέσουμε να ενταχθούν κι αυτά στην ΤΕΡΝΑ…??? …δώστε μια απάντηση 

ιδιαίτερα … για τα ανεπιτήρητα… γιατί δεν έγινε κάτι… γιατί δεν θα είναι να πάει κανείς 

προς τα πάνω… από δώ και πέρα… γιατί… μάλιστα όπως πληροφορήθηκα… υπάρχουν και 

ψόφια ζώα… από αυτά τα ανεπιτήρητα… μέσα σε κάποια λιβάδια… πείτε τί ενέργειες έχουν 

γίνει… να ενημερωθεί ο κόσμος… ευχαριστώ πρόεδρε… ήμουν σύντομος…  

 

…0:12:44’… πρόεδρος Δ.Σ….ευχαριστούμε κε Κρανιά…  

 

…0:18:55’…Δήμαρχος απάντηση για ΤΕΡΝΑ και πεζογέφυρες & ανεπιτήρητα… (έως 

0:20:50’)… 

…0:18:55’…Δήμαρχος…όσον αφορά για τα έργα της ΤΕΡΝΑ… να πώ ότι έγινε μια 

σύσκεψη… με όλους τους δημάρχους… στην περιφέρεια… και όλους τους εμπλεκόμενους 

φορείς… για τα έργα της ΤΕΡΝΑ… εκεί πέρα λοιπόν… επειδή ακούστηκαν… για τις 

πεζογέφυρες… να πούμε ότι… η πρόταση της δημοτικής αρχής… και η δική μου 

προσωπικά… ήταν ότι θα πρέπει… το Υπουργείο Υποδομών… να δώσει χρήματα αν 

χρειάζονται… ή εντολή… όπως μπορούνε… στην ΤΕΡΝΑ… διότι τα προβλήματα… τα 

οποία… ναί μεν αποκαθιστούν στον δήμο Καρδίτσας θα έλεγα… με γρήγορους ρυθμούς… 

υπάρχουν πράγματα τα οποία… και παρεμβάσεις… οι οποίες δεν προβλέπονται… και πρέπει 

να προβλεφθούν… μία από αυτές τις παρεμβάσεις λοιπόν… μεγάλες… είναι όλες αυτές… οι 

πεζογέφυρες… και όχι μόνο το «Τσιροπλάκι»… αλλά υπάρχουν και άλλες… αν δεν κάνω 

λάθος πέντε πεζογέφυρες… βάση των μαρτυριών των κατοίκων… οι οποίες πρέπει να γίνουν 

παρεμβάσεις… και να ολοκληρωθούν… και μάλιστα… είπαμε ότι εκτός από… όλα αυτά τα 

κομμάτια… τα οποία προβλέπονται και γίνονται… και προχωρούν… όπως είναι η γέφυρα 

στο Αμπελικό… όπως είναι το οδικό τμήμα… από την γέφυρα του Αντάρτη μέχρι τα 

Σαραντάπορα… υπάρχουν και άλλα κομμάτια… τα οποία χρήζουν άμεσης αποκατάστασης… 

και ένα από αυτά… είναι ο δρόμος προς το Καροπλέσι… γιατί γίνεται ο δρόμος προς τα 

Γιαννουσέϊκα… αλλά ο δρόμος προς το Καροπλέσι δεν έχει προβλεφθεί… είναι ο δρόμος 

προς το Παλιοζωγλόπι… που κι αυτός πρέπει να ολοκληρωθεί… και ένας άλλος είναι αυτός 

που αναφέρατε… κε Κρανιά… που είναι ο δρόμος… έ… προς την Νεράϊδα… ο οποίος δεν 

ήταν… δεν είχε προβλεφθεί στην αρχική μελέτη… είπαμε λοιπόν και ζητήσαμε… 



απαιτήσαμε…  να ενταχθούν και αυτά… μέσα στο… σχέδιο το οποίο έχουν… για να 

μπορέσουμε να ολοκληρωθούν αυτές οι παρεμβάσεις… τουλάχιστον όσον αφορά τον δήμο 

Καρδίτσας… και να δώσουμε προσβάσεις… σε περιοχές που… πρέπει να δοθούν… 

(0:20:51’)         

…0:21:32’…Δήμαρχος… όσον αφορά τα ανεπιτήρητα… να πώ ότι ο κος Παπαδημητρίου… 

μαζί με τον κο Κουφόπουλο… που έχουν το θέμα… το έχουν… θα έλεγα προσεγγίσει και 

έχουν κάνει τις κατάλληλες ενέργειες… να βγούνε για να ενημερώσουν το σώμα… 

ευχαριστώ… (0:21:46’)… 

…0:21:50’… Πρόεδρος Δ. Σ… ευχαριστούμε Δήμαρχε… λοιπόν είναι… μήπως είναι ο κος 

Κουφόπουλος… ή ο κος Παπαδημητρίου… κάποιος απ’ τους 2… μπορεί να ενημερώσει… το 

σώμα…??? (0:21:59’)… 

…0:22:00’…Παπαδημητρίου απάντηση για ανεπιτήρητα… (έως 0:23:50’)… 

…22:00’… Παπαδημητρίου… ο Παπαδημητρίου… ο Παπαδημητρίου είμαι… πρόεδρε…  

…0:22:02’… Πρόεδρος Δ. Σ… ναι κε Παπαδημητρίου… 

…0;22:03’ …Παπαδημητρίου… με ακούτε…???… 

…0:22:05’… Πρόεδρος Δ. Σ… ναι κε Παπαδημητρίου…  σας ακούμε… βεβαίως…  

…0:22:07’… Παπαδημητρίου… έχουν γίνει κάποιες προσεγγίσεις… σε ότι έχει σχέση με 

τα ανεπιτήρητα… στα Σαραντάπορα… λοιπόν… αλλά… βρήκαμε και κάποια… τα οποία 

ήταν νεκρά… δεν μπορέσαμε να βρούμε… όμως μερικά να έχουν κάποια μάρκα… για να 

μπορέσουμε να απευθυνθούμε σε κάποιον ιδιώτη… δεν είναι εύκολο βέβαια… να 

μπορέσουμε να πιάσουμε κάποιο… το οποίο είναι άγριο… κι αυτοί… μ’ ακούτε…??? 

(0:22:27’)  

…0:22:30’… Πρόεδρος Δ. Σ… ναί ακούμε… σας ακούμε… σας ακούμε… συνεχίστε 

(22:34’)… τώρα δεν σας ακούμε κε Παπαδημητρίου… (0:22:44)…  

…0:22:44’… Κρανιάς… προφανώς θα είναι σε τηλέφωνο ο κος Αντιδήμαρχος… 

…0:22:47’… Δήμαρχος… ναι ο κος Παπαδημητρίου συμμετείχε σε μια σύσκεψη… με την 

Αστυνομία… όσον αφορά… αυτό το θέμα… (0:22:51’)… 

…0:22:51’… Παπαδημητρίου… τώρα…??? …με ακούτε…???  

…0:22:52’… Πρόεδρος Δ. Σ… τώρα ακούγεστε…(Δήμαρχος) ναι τώρα ακούγεσαι 

Φώτη…(0:22:54’) 

…0:22:54’… Παπαδημητρίου… ναί… κάναμε και μια σύσκεψη… Δασαρχείο… 

Αστυνομία… λοιπόν… όλους τους φορείς… λοιπόν… κι όπως έγινε… δηλαδή στην 

Καρδιτσομάγουλα… όταν πήγε στο Δασαρχείο… που έγινε… η καταγγελία… και έχουν 

επιβάλλει και πρόστιμα… και τέτοια… λοιπόν… όσο μπορούμε… κι όσο είναι δυνατόν… 

προσπαθούμε να βρούμε τώρα και κάποιον στάβλο… για να μπορούμε δηλαδή κάποια 

ανεπιτήρητα… τα οποία δηλαδή μπορούμε… να τα πιάσουμε… να τα βάλουμε μέσα… και 

λοιπά… υπάρχει μια διαδικασία… την οποία ασχολούμαστε… και εγώ και ο Δήμαρχος… ας 

πούμε… λοιπόν… τί… πλ…πλ…πλ… να μπορέσουμε να… καταφέρουμε… να φέρουμε 

το… μάλλον το αδύνατο να το κάνουμε δυνατόν… δεν είναι τόσο εύκολα τα πράγματα… ότι 

έχει σχέση με τα ανεπιτήρητα… στα Σαραντάπορα… γιατί περνάνε και προς το Καρπενήσι… 

έχουν και εκεί δηλαδή… γιατί είχαν και κάποια δικαστήρια… εκεί… αυτοί… οι ίδιοι οι 

ιδιοκτήτες… αλλά χάνονται… ο ένας ρίχνει το βάρος στον άλλον… λοιπόν… εμείς 

κάνουμε… τα αδύνατα δυνατά… ότι έχει σχέση… να τα αντιμετωπίσουμε… (0:23:50’)…        
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


